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Geachte heer Bastiaens 

Naar aanleiding van uw bovenvermelde brief delen wij u het volgende mede. 

Vraag 1 
Had de herinrichting/herbeplanting van het groen, het afgraven van de grond en het opnieuw 
aanvoeren van vruchtbare grond voorkomen kunnen worden? Is hier een bodemanalyse aan 
vooraf gegaan? 

Antwoord vraag 1 
Tijdens de uitvoering van het grondwerk zijn wij tegen een aantal onvoorziene uitdagingen 
aangelopen, zoals verstorende grondlagen en (niet op kaart aangegeven) kabels en 
leidingen. Er is vervolgens in het werk geprobeerd de ondergrond op deze plekken alsnog te 
verbeteren, maar ter plaatse van de beplantingsvakken blijkt dit helaas toch onvoldoende te 
zijn geweest. Voor zover bekend is vooraf geen bodemanalyse gedaan. Meer inzicht in de 
bodem had op voorhand verkregen kunnen worden door op de gehele Keulse Poort voor 
aanvang van het werk bijvoorbeeld proefsleuven (naar kabels, leidingen en grondlagen) te 
graven. Met de kennis van nu had meer daarop investeren, en begrip vragen van de 
omgeving voor de daarmee gepaard gaande overlast, mogelijk een deel van de huidige 
kosten bespaard. 

Vraag 2 
Hoeveel geld is hier mee gemoeid en zijn deze extra kosten voor rekening van de 
opdrachtgever of de aannemer? 

Antwoord vraag 2 
De kosten voor de verbetering bedragen ongeveer €160.000. Dit is echter niet te 
beschouwen als een misrekening, maar als een tekort dat achteraf bezien bij aanvang van 
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de werkzaamheden in het project geïnvesteerd had moeten worden om een goede en 
passende groeninrichting te maken. Deze kosten zijn voor rekening van de opdrachtgever. 

Vraag 3 
Bent u bereid de aangekondigde werkzaamheden uit te stellen tot na de Venloop ? En het 
afgraven/-afvoeren in één werk te doen met het aanvoeren van nieuwe grond en 
herbeplanting? Dit om onnodige overlast en mogelijk 'vernieling/vertrappen' tegen te gaan 
tijdens carnaval en Venloop? 

Antwoord vraag 3 
Bij de uitvoering van de werkzaamheden wordt rekening gehouden met het beperken van 
overlast rondom de carnaval en Venloop. We zijn echter ook gebonden aan het plantseizoen 
dat - afhankelijk van weersomstandigheden - rondom begin april afloopt. Daarom wordt voor 
carnaval het grondwerk uitgevoerd en de beplanting na carnaval aangebracht. Vervolgens 
worden na de Venloop de gazons afgewerkt en ingezaaid. 

Vraag 4 
Heeft er overleg plaats gevonden over deze werkzaamheden met organisatoren van 
evenementen en omwonenden? 

Antwoord vraag 4 
Er is afstemming geweest met de evenementencoördinator van de gemeente, die hierover in 
gesprek is met de Venloop. De omgeving is per e-mail op de hoogte gebracht van de 
werkzaamheden en op 7 februari is er gesproken met een klankbordgroep - rondom de 
herinrichting Keulse Poort - met omwonenden en ondernemers. 

Vraag 5 
Heeft u eisen gesteld over de soort beplanting en onderhoud? Zo nee, hoe gaat u 
voorkomen dat door slecht of geen onderhoud het geheel een rommelig beeld gaat vormen 
in de Binnenstad? 

Antwoord vraag 5 
Het toe te passen Green to Color concept - met een mix van vaste planten en siergrassen  
is een bewezen beplantingsconcept dat door de gemeente Venlo ook al jaren wordt 
toegepast op onder andere rotondes. Hierop zit standaard een aantal jaren nazorg zodat 
duurzaam een aantrekkelijke beplanting ontstaat die goed te beheren is. 

Vraag 6 
Is er overleg geweest met betrokkenen en zo ja, hoe verklaart u dat het initiatief niet gewenst 
is, maar vooralsnog doorgang vindt? 

Antwoord vraag 6 
Vanuit het Plan Binnenstad 2030 heeft overleg plaatsgevonden in een werkgroep met een 
vertegenwoordiger van de Vereniging van Vastgoedeigenaren Venlo en een 
vertegenwoordiger van Venlostad.com. De verschillende initiatieven om te komen tot 
vergroening in de binnenstad konden rekenen op goedkeuring van deze vertegenwoordigers. 
Deze werkgroep blijft betrokken bij de uitwerking van de verschillende initiatieven. 
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Vraag 7 
Bent u bereid de geveltuintjes te heroverwegen en in plaats daarvan te onderzoeken of 
groen blijvende bomen het straatbeeld kunnen verfraaien? 

Antwoord vraag 7 
De gewenste vergroening van de binnenstad is een gezamenlijke opgave, waar zowel 
publieke als private investeringen mee gepaard gaan. Daar waar het fysiek boven- en 
ondergronds mogelijk is om (groenblijvende) bomen te faciliteren, geniet dit absoluut de 
voorkeur. Echter, sommige straten zijn dermate smal, bevatten veel ondergrondse infra of 
worden te intensief gebruikt om grote plantvakken of bomen toe te voegen. Hier biedt 
gevelvergroening en geveltuintjes een goed alternatief om toch tot een aantrekkelijke 
vergroening te komen. 

Vraag 8 
Bent u bereid een onderzoek te starten naar een structurele oplossing voor het (bewaakt) 
parkeren van fietsen, bijvoorbeeld ondergronds op het Vleesplein of andere grootschalige 
fietsparkeerplaatsen? 

Antwoord vraag 8 
Vanuit het Plan Binnenstad 2030 wordt onderzocht welke mogelijkheden er zijn voor een 
structurele oplossing voor het (bewaakt) parkeren van fietsen in de binnenstad. 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wetho 
de secretaris de burgemeester 
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